

NAB LED

شركة الناب المضيء التجارية

Alnab Almudeei Trading LLC

من نحن !

ABOUT US !



التعريف والموقع والتوزيع الجغرافي

تعد شركة الناب المضيء (LED NAB) في المملكة العربية السعودية من الشركات الرائدة واسما موثوقا في مجال توريد مواد الدعاية والإعلان وخامات الطباعة وستاندات العرض وغيرها من المنتجات العالية الجودة التي تلبى احتياجات عملائها المتنوعة . مقرها الرئيسي في مدينة جدة، مع فروع متوزعة في (الرياض، جدة، الدمام، مكة المكرمة، القصيم، سكاكا، حفر الباطن) ، مما يؤكد تواجدها القوي وتغطيتها الواسعة في جميع أنحاء المملكة .

الموردين

في شركتنا، نضع الابتكار والجودة في صميم عملنا، ما يؤكدنا تعاوننا مع شركاء تجاريين ومصانع ذات سمعة ممتازة رائدين عالمي تزودنا بمواد تتميز بالجودة العالية والأداء المتميز. بحيث نسعى جاهدين لتوريد منتجات مبتكرة وفعالة تعكس الرؤية الاستراتيجية لتطوير عمل الشركة.

المنتجات

تشمل مجموعة منتجاتنا كل ما يخص المواد المتعلقة باللوحات الإعلانية التي نحرض على توفيرها بجودة عالية بحيث تحقق التأثير المطلوب. كما نقدم مجموعة متنوعة من خامات الطباعة ما يسمح بتقديم منتجات إعلانية عالية الدقة بألوان زاهية ومفعمة بالحياة تلبى توقعات العملاء، بالإضافة لألواح ال PVC والأكريليك وستاندات العرض. كما تواصل شركتنا تطوير وتوسيع مجموعتها من المنتجات والخدمات لتلبية احتياجات السوق المتغيرة والابتكار في مجال الدعاية واعلان، مع التركيز على تقليل النفقات واستخدام الموارد بكفاءة وتعزيز الاستدامة البيئية.

نفخر بفريق عمل محترف ومتفان ومدرب يضم متخصصين في مجال الدعاية والإعلان نعملون باتقان على فهم احتياجات العملاء وتقديم الاستشارات المهنية والحلول المخصصة التي تساعدنا على تنفيذ الأفكار الإعلانية بكفاءة وفاعلية.

قاعدة العملاء

نعتبر الموثوقية أحد أولويات عملنا القصوى ما يضمن رضا عملائنا ويجعلنا شريكاً استراتيجياً لشريحة واسعة منهم، ما مكننا من امتلاك قاعدة كبيرة من العملاء التي نسعى جاهدين للحفاظ عليها وتوسعتها بتقديم خدمة استثنائية وتجربة ممتازة والاستماع بعناية لاحتياجاتهم ومتطلباتهم، والعمل على تلبيتها بأفضل الحلول وبأسعار تنافسية.

خدمة ما بعد البيع

تقدم الناب المضيء (LED NAB) خدمات ما بعد البيع الممتازة من توفير الضمان وتقديم الاستشارات والنصائح التقنية اللازمة. تهدف الشركة إلى بناء علاقات طويلة الأمد مع عملائها وتقديم خدمة عملاء استثنائية تلي توقعاتهم.

Introduction, Location, and Geographic Distribution

NAB LED is a leading and trusted company in the Kingdom of Saudi Arabia specializing in supplying advertising materials, printing supplies, display stands, and other high-quality products that cater to diverse customer needs. Its headquarters are located in Jeddah, with branches distributed in Riyadh, Jeddah, Dammam, Makkah, Al-Qassim, Sakaka, and Hafar Al-Batin, which confirms its strong presence and broad coverage throughout the kingdom.

Suppliers

In our company, we prioritize innovation and quality at the core of our business, as evidenced by our collaboration with globally renowned business partners and factories with excellent reputations. These partnerships provide us with materials that are distinguished by high quality and exceptional performance. We strive to supply innovative and efficient products that reflect the strategic vision for the company's development.

Products

Our product range includes everything related to advertising materials, which we ensure are provided with high quality to achieve the desired impact. We also offer a variety of printing supplies, allowing us to deliver high-precision advertising products with vibrant and lively colors that meet customer expectations. In addition, we provide PVC & Acrylix sheets and display stands. Our company continues to develop and expand its range of products and services to meet the changing market demands and innovate in the field of advertising, with a focus on waste reduction, efficient resource utilization, and promoting environmental sustainability.

Workforce

We take pride in our dedicated, professional, and well-trained team of advertising and marketing specialists who work diligently to understand customer needs and provide professional consultations and tailored solutions that enable them to efficiently and effectively execute their advertising ideas.

Customer Base

Reliability is one of our top priorities, guaranteeing customer satisfaction and making us a strategic partner for a wide range of clients. This has enabled us to build a large customer base that we strive to maintain and expand by delivering exceptional service, excellent experiences, and carefully listening to their needs and requirements, and addressing them with the best solutions and competitive prices.

Post-Sales Service

NAB LED provides excellent after-sales services, including warranty provision and offering necessary technical consultations and advice. The company aims to build long-term relationships with its customers and provide exceptional customer service that meets their expectations.

فروعنا داخل المملكة العربية السعودية

Our Branches In Kingdom Of Saudi Arabia

